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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 3 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

20. 5. 2021, konaného zasadačke Obecného úradu v Rabči 

 

Obsahuje:  
1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

 

Prítomní:  Podľa priloženej prezenčnej listiny 

Neprítomní:   Mgr. Gabriela Čulová, Mgr. Andrea Lubasová, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

poslanci OZ – ospravedlnení 

Ďalší prítomní:  

Mgr. Margita Kvasničáková, proj.manažér  OcÚ Rabča 

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

JUDr. Brož (AK JUDr. Brož, s.r.o. Ružomberok) – videohovor 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

TRETIE riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2021 

otvoril poslanec OZ PhDr. Augustín Piták, poverený v zmysle § 12, ods. 2, ods. 3, ods. 5 

a ods. 6 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Skonštatoval, že je prítomných 8 

poslancov OZ zo všetkých 11 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina a OZ sa môže 

právoplatne uznášať.  

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

PhDr. Piták  určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ing. Pavol Jurčák 

a Ján Maťuga, poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

PhDr. Piták – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Marta Gužíková, 

členovia: Mgr. Róbert Brišák a Ing. Jozef Kovaliček, poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef 

Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika Adamčíková, 

Ján Maťuga, t. j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.  

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

PhDr. Piták predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Prejednanie a schválenie Dohody o urovnaní medzi RABČAN, obecné služby Rabča 
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a Generali Poisťovňa, a.s. Bratislava a AIG Europe Limited vo veci škodovej udalosti zo 

dňa 10.01.2015, kedy došlo k požiaru a poškodeniu objektov súp. č. d. 329, 330, 331, 1184, 

1249 a 1250 vo vlastníctve obce Rabča; 

6. Schválenie  podania žiadosti a spoluúčasti na projekt: „Zlepšenie environmentálnych 

aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča“ v rámci IROP-PO4-SC431-2021-65; 

7. Interpelácia – Diskusia; 

8. Záver. 

 

PhDr. Piták – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo 

strany poslancov neboli žiadne.  

 

UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika 

Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 

0. 

 

K bodu číslo 5 – Prejednanie a schválenie Dohody o urovnaní medzi RABČAN, obecné 

služby Rabča a Generali Poisťovňa, a.s. Bratislava a AIG Europe Limited vo veci 

škodovej udalosti zo dňa 10.01.2015, kedy došlo k požiaru a poškodeniu objektov súp. č. 

d. 329, 330, 331, 1184, 1249 a 1250 vo vlastníctve obce Rabča 

PhDr. Piták – uviedol, že na dnešné zasadnutie OZ bol prizvaný cez videohovor JUDr. Brož, 

ktorý nás oboznámi s  Dohodou o urovnaní medzi RABČAN, obecné služby Rabča a Generali 

Poisťovňa, a.s. a AIG Europe Limited.  

JUDr. Brož (cez videohovor) – predniesol poslancom celú históriu právnych úkonov vo veci 

poistnej udalosti od jej vzniku až do dnes. V utorok 25.5.2021 je vytýčené pojednávanie, kde  

dôjde k rozhodnutiu súdu o výške. Spoločnosti sú na súde zastúpené advokátom. Generali 

Poisťovňa, a.s. navrhla mimosúdnu dohodu, suma predstavuje 170 000,00 € s tým, že žiadna  

zo strán si nebude uplatňovať trovy konania. Rabčan, obecné služby Rabča následne stiahne 

žalobu. On osobne odporúča dohodu. Spor trvá už 6 rokov.  

Kobyliak – navrhuje mimosúdne vyrovnanie na navrhovanú sumu.  

JUDr. Brož – áno. Žaloba bude vzatá späť po poukázaní finančných  prostriedkov poisťovňou 

Generali Poisťovňa, a.s.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili  Dohodu o urovnaní medzi RABČAN, obecné služby Rabča a Generali 

Poisťovňa, a.s. Bratislava a AIG Europe Limited vo veci škodovej udalosti zo dňa 

10.01.2015, kedy došlo k požiaru a poškodeniu objektov súp. č. d. 329, 330, 331, 1184, 1249 

a 1250 vo vlastníctve obce Rabča. ZA  hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. 

Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika 

Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 

0. 

 

PhDr. Piták – uviedol, že navrhuje navýšenie odmeny pre advokáta.  

Ing. Jurčák – na základe rozhovoru s p. starostom navrhuje navýšenie zo 4% na 6 %.  

Prednosta – medzi právnym zástupcom a RABČAN, obecné služby Rabča je uzavretá zmluva 

o poskytovaní právnych služieb zo dňa 18. 3. 2016, kde bola stanovená odmena vo výške 4% 

z vymoženej sumy pre právneho zástupcu. 

UZNESENIE 
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Poslanci schválili navýšenie odmeny právnemu zástupcovi JUDr. Brožovi Michalovi, A. 

Bernoláka 6, 034 01  Ružomberok zo 4% na 6 % z vymoženej zmluvy za poskytovanie 

právnych služieb za zastupovanie klienta v konaní o vymoženie nároku na náhradu škody  

z titulu uzatvorenej poistnej zmluvy s Generali poisťovňa, a.s. vzťahujúcej sa na poistnú 

udalosť zo dňa 10.1.2015 a to požiar a poškodenie budov v obci Rabča súp. č. d. 329, 330, 

1184, 1249 a 1250. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, 

Pavol Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, 

t. j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

      

K bodu číslo 6 – Schválenie podania žiadosti a spoluúčasti na projekt: „Zlepšenie 

environmentálnych aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča“ v rámci IROP-PO4-SC431-

2021-65 

Prednosta – uviedol, že obec Rabča chce podať žiadosť na projekt: „Zlepšenie 

environmentálnych aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča“ v rámci IROP-PO4-SC431-2021-

65. Podanie žiadosti je potrebné schváliť poslancami OZ ako aj spoluúčasť na projekte.  

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili: 

- Predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu: „Zlepšenie environmentálnych 

aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča realizovaného v rámci výzvy IROP-PO4-

SC431-2021-65“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce Rabča 

a platným programom rozvoja obce Rabča; 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške 17 312,25 € (rozdiel celkových oprávnených výdavkov projektu: 346 245,07 

€ a žiadaného NFP:  328 932,82 € v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci); 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 

Rabča. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, 

Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 

z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Ing. Kvasniaková – uviedla, že je potrebné schváliť celú rozpočtovú položku do rozpočtu na 

projekt: „Zlepšenie environmentálnych aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča realizovaného 

v rámci výzvy IROP-PO4-SC431-2021-65“.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili rozpočtovú položku do rozpočtu Rabča na projekt: „Zlepšenie 

environmentálnych aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča realizovaného v rámci výzvy 

IROP-PO4-SC431-2021-65“ vo výške: 346 245,07 €.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, 

Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 

z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 7 – Interpelácia – Diskusia 

Prednosta – uviedol, že na riadnom zasadnutí dňa 26. 2. 2021 sa schválilo navýšenie rozpočtu 

na nadstavbu detských jaslí a rekonštrukciu MŠ vo výške 22 tis. €. Z dôvodu, že sa renovovali 

triedy v MŠ, schodište, podlahy, kanalizácia, sanita, ktoré neboli v rozpočte, je potrebné 

schváliť ešte zvýšenie rozpočtu. 
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Ing. Kovaliček – dúfa, že to nie je tak, že zhotoviteľ urobil škodu a teraz mu to obec zaplatí. 

Prednosta – nie, tam sa robila rekonštrukcia MŠ.  

Ing. Jurčák – on by chcel vedieť, akým spôsobom sa podieľa škola. Obec stále investuje do 

priestorov školy.   

Mgr. Kvasničáková – ide o originály a aj škola prispieva.   

Ing. Jurčák – MŠ ale bola zatečená.  

Ing. Kvasniaková – Stavinek, s.r.o., Rabčan,  s.r.o., RABČAN  zaslali faktúry  a už teraz 

vieme, že schválená sumu vo výške 22 tis. €  nepostačuje na úhradu, a preto je potrebné ju 

navýšiť o sumu 5 500,00 € na stavebné práce na rekonštrukciu a úpravu priestorov na budove 

MŠ Rabča Gaceľ.  

Kobyliak – keď vyčísli Stavinek práce naviac, tak až po predložení sa k tomu vyjadrí OZ 

a rozhodne o schválení.    

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili navýšiť rozpočet obce Rabča o sumu 5 500,00 € na stavebné práce na 

rekonštrukciu a úpravu priestorov na budove MŠ Rabča Gaceľ. ZA hlasovali: Mgr. Róbert 

Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. 

Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ; 

PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Vedúci RABČAN, obecné služby p. Ratica – informoval, že položili panely na Ul. Kapličnú 

a časť ulice vysypú.  

 

K bodu číslo 8 – Záver  

PhDr. Piták na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 17.15 hod.  

 

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak   ......................................... 

Overovatelia:  

Ing. Pavol Jurčák     ......................................... 

Ján Maťuga      ......................................... 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 

 

Uznesenie č.3/2021 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 20. 5. 2021  

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie Advokátskej kancelárie JUDr. Brož, s.r.o. Ružomberok, JUDr. Broža o návrhu 

Dohody  o urovnaní medzi RABČAN, obecné služby Rabča a Generali Poisťovňa, a.s. a AIG 

Europe Limited a o priebehu právnych úkonov vo veci poistnej udalosti od jej vzniku až do 

dnes. 

 

B) Schvaľuje 
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1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Marta Gužíková; členovia: Mgr. Róbert Brišák 

a Ing. Jozef Kovaliček, poslanci OZ.  

 

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

 

3. Predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu: „Zlepšenie environmentálnych 

aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča realizovaného v rámci výzvy IROP-PO4-SC431-

2021-65“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce Rabča a platným 

programom rozvoja obce Rabča; 

 Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške 17 312,25 € (rozdiel celkových oprávnených výdavkov projektu: 346 245,07 € 

a žiadaného NFP:  328 932,82 € v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci); 

 Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce Rabča. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, 

Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 

z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

  

4. Dohodu o urovnaní medzi RABČAN, obecné služby Rabča a Generali Poisťovňa, a.s. 

Bratislava a AIG Europe Limited vo veci škodovej udalosti zo dňa 10.01.2015, kedy došlo 

k požiaru a poškodeniu objektov súp. č. d. 329, 330, 331, 1184, 1249 a 1250 vo vlastníctve 

obce Rabča. ZA  hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol 

Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t.j. 8 

z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 

5. Navýšiť rozpočet obce Rabča o sumu 5 500,00 € na stavebné práce na rekonštrukciu 

a úpravu priestorov na budove MŠ Rabča Gaceľ. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga 

Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, 

Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 
  

6. Navýšenie odmeny právnemu zástupcovi JUDr. Brožovi Michalovi, A. Bernoláka 6, 034 01  

Ružomberok zo 4% na 6 % z vymoženej sumy za poskytovanie právnych služieb za zastupovanie 

klienta v konaní o vymoženie nároku na náhradu škody  z titulu uzatvorenej poistnej zmluvy 

s Generali poisťovňa, a.s. vzťahujúcej sa na poistnú udalosť zo dňa 10.1.2015 a to požiar 

a poškodenie budov v obci Rabča súp. č. d. 329, 330, 1184, 1249 a 1250. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. 

Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 

0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

7. Rozpočtovú položku do rozpočtu Rabča na projekt: „Zlepšenie environmentálnych 

aspektov sídliska Bystrá v obci Rabča realizovaného v rámci výzvy IROP-PO4-SC431-2021-

65“ vo výške: 346 245,07 €.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Marga Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Pavol Kobyliak, 

Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták, Monika Adamčíková, Ján Maťuga, t. j. 8 

z prítomných 8 poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Zapísal(a): Marta Gužíková,  poslankyňa OZ a predsedkyňa návrhovej komisie. 


